
Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 19. juni 2013 

Fraværende: Flemming og Anette. 

 

1. Godkendelse af referat fra sidst 

Godkendt 

2. Nyt fra bestyrelsesmedlemmerne 

Maj-Britt  

Møde i STU Skivefjord: Nogle STU uddannelser bliver beskåret med en 

tredjedel. Maj-Britt har argumenteret stærkt og sagligt i sagen. 

Meget ros fra Rosenvænget skolen for vores oplæg. 

Peter: HB møde på lørdag – Forventer at det går gnidningsfrit. Rikke er trådt 

ud af HB.  

Hilltop – Peter udleverede et brev til alle bestyrelsesmedlemmer, som han 

gennemgik. Vi har meldt os ud af bestyrelsen på Hilltop.  

Indkaldt til møde med Skive kommune: vi indtræder i dialogforum igen.  

Bent: Intet 

Lotte: STU i Viborg har udsat skolestart med en uge pga. byggeri. Lotte 

opponerende mod dette, da man ikke havde tænkt alternativ pasning ind. Til 

møde med katrinehaven ang. deres aktivitetstilbud, Lotte blev bedt om at 

komme med forslag. 

Mette: Intet 

3. Hjemmesiden 

God aktivitet på hjemmesiden. Peter svarer på mails fra vores fællesmail. 

Hvordan går det med vores udbyder – det går godt.  Maj-Britt har nogle links 

som evt. skal på vores hjemmeside.   

4. Kommende aktiviteter/årshjul 

Gennemgang af denne. Forespørgsel om idrætsmesse. Maj-Britt og Peter 

tager kontakt til DHIF.    

5. Punkter til næste bestyrelsesmøde 

Ingen 

6. Dato til næste bestyrelsesmøde 

Uge 32. 7. august onsdag (Hos Maj-Britt)  



7. Handicappuljen 

Tjekke at midler bliver brugt. Husk der skal være brugerbetaling for at kunne 

få tilskud. 

8. evt. 

Intet 

 


